
1. Carina Schibrach med Terrorzone Ärra.

2. Patrik Karlsson med Tyrannens Galna Grymma

3. Liza Hasselquist med Sparring’s Jasså.

Stort grattis till er och bra jobbat till övriga deltagare ��������������� 

Och stort tack till ”Fullbett” som gjort SBM IGP möjligt för 2024. Vilket jobb ni gjort! 

2024  nr4

Styrelsebladet!  

Hej alla medlemmar! Nu är det ett tag sedan styrelsebladet kom ut. 

Mycket har såklart hänt sedan senaste styrelsebladet och jag ska försöka summera det 
hela utan att det blir allt för långt.  

Prov och tävling 

Det största nyheten är att vi nu skapat en FMBB grupp. Vi har pratat fram och tillbaka 
hur vi kan underlätta för laget och slutresultatet blev att skapa en arbetsgrupp med både 
nya och gamla deltagare. Till första mötet var det 18 anmälda och det blev ett givande 
möte med många inputs från fd lagmedlemmar och medlemmar som planerar eller är 
nyfikna på att vara med på FMBB.  

FMBB kommer 2025 att gå i Italien och glöm inte att anmälan går ut 31 december. ������ är 
du redan nu färdigtävlad går det bra att skicka in resultaten. (mer info på hemsidan 
under fliken prov och tävling, där hittar du också kvalreglerna)  

Vi har hunnit anordna SBU tack vare bland annat Ann som dragit ett stort lass för att 
kunna genomföra våran Svenska belgarutställning.  

Vi har en arrangör för 2025 (mer info kommer) däremot kommer det tyvärr inte att 
anordnas någon 2026 på grund av att vi inte fått någon som vill arrangera. Jättetråkigt 
och vi önskar verkligen att få in fler personer i kommittéer som vill hjälpa till och anordna 
våra belgarmästerskap i alla grenar. Är du intresserad av att anordna SBM 2025? Mejla 
tavling@afbv.se . Vi i styrelsen ser gärna att alla grenar har ett mästerskap, det är så 
roligt att få ena oss belgarägare och skapa nya bekantskaper.  

SBM IGP gick av stapeln i slutet av september och resultaten blev följande: 
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Årets bästa polishund har också korats på Polishunds SM. 

Torbjörn Hansen tillsammans med sin Diarmaids A'Rapp 

Stort grattis från oss i AfBV������ 

Det har också genomförts SM i bruks under sommaren, våran ras har utmärkt sig 
inom de flesta grenar ������ 

Mondioring: 

1. Frida Olsson - Cherberos Carma

2. Monica Bergqvist - Nydala Azzie

3. Emma Svensson - The Eagle V.d. Berlex-Hoeve

Rapport: 

1. Tommy Nielsen - Malinator’s Flitiga Freja

Patrull: 

1. Helena Nygren - Blackneck´s C´Yara

3. Kristina Svensson - Mallekrafts K´Jubel

Skydd: 

1. Elin Bålefalk - Clara Av Gybsmalinois

2. Anna Löfgren - Es-Flindtto´s Hexa

3. Catrin Englund - Buzzkills Box

Det har också varit Svenska Mästerskapen i IGP 2024 🇸🇸🇸🇸. 

Vann gjorde Eva Jansson med Mallekrafts Neo  

Brons:  



Anna Strömstedt med Ada Hegerberg Boca Bohemia 

 

Grattis även till övriga ekipage för fina prestationer ��������������� 

 

Och alldeles färskt har vi fått resultat i SBM Barmarksdrag!  

 

DCWO 

1. Ingrid Eriksson med Quick sensations Cai 

2. Inga-Lill Jacobsson Ölin med Terrorzone ögongodis 

 

DCMV 

1. Jonathan Berglund med Krokasmedens Flash 

2. Joakim Sahlsten med Krokasmedens Ådi 

DCWV  

1. Elin Åström med Lindåkerns Brutus  

DBWV  

1. Annika Berglund med Krokasmedens Flash 
 
DBWO 
 
1. Eva Jacob med Buzzkills Cayenne  

 

DBMV  

1. Andreas Schelin med Bitey Brats piraya 

DBMO  

1.  Stefan Jacobson Ölin med Krokasmedens Dixie 

DS1  

1. Jonathan Berglund med Krokasmedens Äcko 

Stort grattis alla !  



Jag har ingen sammanställning från Sbu men jag ska försöka hinna fixa detta men det är ett 
större arbete och jag ligger ju som tidigare nämt lite efter ������ 

RAS 

Vi håller på att uppdatera statistiken och skriva i rasdokumentet. Vi har provat två olika 
typer av hälsoenkäter men beslutat att använda samma frågor som sist. Anledningen till 
detta är för att det så blir enklare att kunna jämföra de olika svaren.  

Vi skulle verkligen behöva fler medlemmar som hjälpte oss med ras, det är ett stort 
projekt och kräver viss kunskap tex exteriört och det är kunskap vi i styrelsen känner att vi 
saknar till viss del. Kan du tänka dig hjälpa till med detta?  

Mejla ordf@afbv.se 

Hälsoenkäten kommer skickas ut inom kort och vi önskar att våra medlemmar sprider 
den så mycket det bara går, ju fler svar desto bättre ������ 

Marianne och Emmelie har varit med på digital ras och specialklubbskväll och fått 
uppdaterade kunskaper kring arbetet med ras. Marianne är också anmäld på utbildning 
kring lathunden och dess statistik.  

Avel 

Vår vision är att kunna starta upp en uppfödarekommitte. Just nu pågår mejlutskick till 
uppfödare, både medlemmar och icke medlemmar och vi önskar att så många som möjlig 
svarar. Projektet är inte helt planerat ännu då vi precis startat upp FMBB gruppen och vi 
måste hinna med innan vi startar för många projekt. Är du intresserad av att vara med i 
en kommande uppfödarekommitte? Mejla ordf@afbv.se  

Våra uppfödare är hela stommen för vår ras och det är tråkigt att vi har så få som 
engagerar sig. Det är rasklubben som kan påverka, som kan leda riktningen för hur vår ras 
ska bli, ska stanna upp om vi ser något avvikande tex ökande hd / ed fel osv vilket gör att 
ett seriöst engagemang är viktigt.  

Mejlfrågorna skickas ut i klungor och det gör att olika uppfödare får mejlen i olika 
tidsperioder. Anledningen till detta är helt enkelt för att vi gör detta ideellt och att leta 
mejladresser och uppfödare tar sin tid. Men tanken är att alla som haft kullar de senaste 
fem året ska få mejlen.  

Postorder 
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Inventarielistan är igång och kläderna och lite smått och gott kommer att tas med till 
Stockholm hundmässa för försäljning. Efter det jobbar vi på en webshop och priser 
kommer vi att få nu i veckan. Viktigt är att det inte blir på tok för dyrt utan priserna måste 
vara rimliga.  

 

Styrelse  

Halvårskollen med revisorerna är nu genomförd. 

Det har skapats en draghundskommittee som är i full gång. Målbilden är att de ska jobba 
för bland annat ett medlemskap i Svenska dragsportsförbundet då många belgarägare 
tävlar i drag, dessa ska självklart kunna tävla i vårat namn. När det gäller en sådan sak så 
behövs dock ett beslut på årsmöte där alla medlemmar får säga sitt. Mer info om detta 
kommer men roligt är det att våra belgare är såna duktiga draghundar.  

 

Kommittéer och engagemang  

Vi söker nu med ljus och lykta personer som vill engagera sig i våran rasklubb! Kan du 
tänka dig hjälpa till med något av detta?  

 

 Annordna SBM i någon gren 
 SBU 2027 
 Avel / uppfödning  
 Tidningen belgaren  
 Medlemsvård  
 Ras  
 FMBB  
 Övriga aktiviteter för klubben  
 Delta i monter på Stockholms hundmässa och Mydog  

 

Mejla då Ordf@afbv.se  
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På återhörande! Styrelsen AfBV  

 

 









Styrelsebladet april 2024 
Hej Alla belgarägare! Nu var det ett tag sedan styrelsebladet publicerats och detta beror 
helt enkelt på ett högt tryck på styrelsen, både i det privata och med vårt ideella arbete. 

Från Januari har vi jobbat hårt med landslaget och ÅBB. Vi satte ju en ny ”deadline” efter 
medlemmarnas önskemål på att sätta att maxdatum innan besked till laget ska ges. 
Utöver det hade vi rekordmånga ansökningar till ÅBB 83 stycken,  Så otroligt roligt! 

ÅBB har dragit ut på tiden, och i nuläget kan jag informera att diplom är färdigskrivna, 
plaketter är beställda och även ”finpapper” beställda men dessa har inte levererats 

ännu. 

Årsmöte 

Den 20 onde Mars hade vi digitalt årsmöte. Åke H ledde årsmötesförhandlingar på ett 
föredömligt sätt.  antalet deltagare var 24 stycken. Det som diskuterades mest var kring 

budgeten där bland annat SBU Skilde sig från planerad budget, SBU har både kostat mer 
än planerat samt dragit in mer pengar än planerat. Bra jobbat SBU gänget 2023!  

Revisorerna hade lite åsikter kring hur budgeten är skriven och hur redovisningen ser ut, 
och efter styrelsens förklaringar så gavs ansvarfrihet. Ekonomin är givetvis viktig att sköta 
och ”placera” i rätt fack och styrelsen tar med sig detta in i 2024 och planerar in ett möte 
med våra revisorer under våren för att placera i rätt staplar. Konstateras kan i alla fall att 
klubben har en mycket god ekonomi och vi har beslutat att satsa lite extra pengar under 

2024 då klubben firar 50 år! 

Vi hade också en diskussion med medlemmarna kring vårat sorgebarn lathunden. 
Denne har inte skötts och är väldigt tekniskt svår att förstå.  Vi kom fram till att styrelsen 

ska väga för och nackdelar kring lathunden gentemot ett öppet register, och styrelsen 
ser fördelar i båda.  Efter gårdagens styrelsemöte kom vi fram till att Styrelsen ska titta på 
lathunden och försöka förstå och lära sig denne. Det hade ju varit kanon, men det är ett 

väldigt svårt program och kan ta lite tid. I Lathunden kan man se tex antal startade 
hundar i olika grenar, längre föräldraled, ettor på hantering osv. Man har ett större 

register än vad man har på tex skk hunddata / avelsdata. 

Den nya styrelsen valdes in med följande medlemmar: 

Ordf Emmelie Karlsson rydell 

Vice Ordf Sverker Lindblad 

Kassör Susanne Källman petersson 

Sekreterare Helena Nygren 

Ledamöter: 

Elisabeth Johansson-Weber 
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Marie Jadner 

Adam Dissing 

Suppleanter: 

Amanda Lunden 

Marianne Gustavsson  (Ny) 

På gårdagens styrelsemöte diskuterade vi kring hantering av våra mejl och kontakt med 
våra medlemmar. Vi har inte riktigt en bra struktur där och måste bli bättre. Mejl får inte 

falla mellan stolarna och det måste bli mer tydligt kring vem som svarar på vad. Ja 
ordning och reda helt enkelt. Vi har skapat en typ av mejllista som vi ska prova att 

använda oss av där vi skriver datum på mejl och besvarande status. 

Diskussion pågår också kring om vi ska kalla till ett extra årsmöte, anledning till detta är 
för att det finns önskemål kring att vi ska gå med i Svenska dragsportsförbunden. För att 

få göra detta behövs ett extra årsmöte för att medlemmarna ska få ge sina åsikter.  
Vi kollar på möjligheter till detta men skulle också gärna vilja ha medlemmarnas  

åsikter i frågan. 

Vi har också beslutat att köpa in två flaggor till FMBB laget, det ska va snyggt o vara i 
TEAM SWEDEN! 

Laget är uttaget och FMBB börjar närma sig, vi har startat upp en grupp på facebook där 
man kan följa laget och deras resa. Detta år skickar vi totalt 21 stycken. 

Följ dom här : 

https://www.facebook.com/groups/432210565947342/ 

Den 26/3 hade vi ett extra styrelsemöte för att bland annat gå igenom lite släpande frågor 
kring bland annat fjolårets FMBB lag och brådskande ärenden. 

Vi har också försökt hitta arrangörer för SBM och detta har gått ganska bra. Alla grenar är 
inte spikade helt ännu men pågående.  Kvar att spika är agility, Rally, Skyddet, Freestyle, 

HTM , spår och patrull. Rally, skydd och agility har vi en pågående dialog om med 
förhoppningsvis arrangörer. Övriga grenar tar vi gärna förslag på. 

https://www.facebook.com/groups/432210565947342/


Planerade aktiviteter 

April 

Styrelsemöte 2 April 

Digital fika med Förbundstyrelsen 8/4 Sverker Deltar 

Arbetsmöte styrelsen 15 april – fokus på effektivitet 

SBK Hundhälsa digitalt 21 / 4 Emmelie och Sverker deltar 

FMBB 22–28/4 Heja TEAM SWEDEN! 

Maj 

SBU 9–10 /5 Eskilstuna 

Kongressen digitalt 25–26/5 Sverker och Emmelie deltar 

Prova på vallning 25–26/5 Örnsköldsvik 

 

Juni 

SBM Mondioring 8/6 Enköpings bk 

15-16/6 Skydds och Mondioringshelg med Sverker Lindblad och Jacob Fant. Eksjö BK 

September 

SBM SÖK 22/9 Vadstena 

SBM IGP 29/9 Tollarps BK 

Oktober 

SBM Barmarksdrag 18-20/10 Gävle 

SBM Lydnad 19/10 Söderköpings BK 

SBM specialsök 26/10 Östergötland 

Bifogar bilder på vårat fantastiska landslag ! 

Petra Andersson har gjort detsamma snygga bilder!  
Agilityn får glänsa nästa styrelseblad 

Huvudlagledare - Maria Fredin 

 

 

 

 



Mondioring : 

 

Class 3 

Frida Olsson med Cherberos Carma 

Class 2 

Monica Bergquist med Nydala Azzie 

Draget : 

Lagledare : Felicia Kvarnryd 

Cykel kvinna: 

Eva Jacob med Buzzkills Cayenne 

Annika Berglund med Krokasmedens Flash  
 

Cykel man : 

Stefan Jacobson Ölin med Krokasmedens Dixie 

 

Löpning kvinna : 

Elin Åström med Lindåkers Brutus 

Eva Jakob med Storlurs Chili 

Rebecka Pettersson med Red Cherry’s saga 

 

Löpning man : 

Jonathan Berglund med Krokasmedens Äcko 

Joakim Sahlsten med Krokasmedens Ådi 

 

Agility : 

Lagledare : Kerstin Isaksson 

Kerstin Isaksson med Blackneck's D'stella 

Sabina Berkeby med Vixelon Arja 

Camilla Olofsson med Holmåsa's Il Mio Mondo 

Kerstin Isaksson med El-Jo-Mi's Ruler Rolex 



Igp: Lagledare Patrik Karlsson och Peter Thalin 

Anna Lindelöf med Malinator’s fräsiga fräckis 

Anna Strömstedt￼med Ada Hegerberg Boca Bohemia 

Eva Jansson med Mallekrafts Neo 

Matilda Edblom med Civan Av Schwarz Engels 

Liza Hasselquist med Sparring’s Jasså 

Kajsa Paulson med Pergites Dora 

Patrik Karlsson 

Väl mött! Styrelsen AfBV 



Styrelsebladet 2–24 

Hej alla medlemmar, nu har äntligen Solen kommit och gräset har börjat synas här i 
söder i alla fall!  

Månaden har som vanligt varit ganska intensiv för styrelsen men vi börjar faktiskt komma 
ikapp någorlunda.   

Prov och Tävling 

Den största nyheten är så klart att FMBB nu var varit och vårt svenska lag har presterat 
så fint!  

För första gången genom tiderna  så har en svensk stått på pallen i agility, Stort grattis 
Kerstin med sin Lumi!  Vi är jättestolta över er, ja över alla våra svenska tävlande också 
så klart. Det är roligt att ni vill ut och konkurrera i AfBVs namn och visa upp att vi 
svenskar kan, för det har vi verkligen visat att vi kan!  

Följande resultat uppnåddes: 

Resultat IGP 
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Anna Strömstedt med Ada Hegerberg Boca Bohemia : A: 90 B: 87 C: 86=286 plac: 18 

Eva Jansson med Mallekrafts Neo: A: 21 B: 80 C: 72=173 plac: 104 

Liza Hasselquist med Sparring’s Jasså A:0 B:0 

C:disk 

Matilda Edblom med Civan av Schwarz Engeln 

A: 92 B:93 C:78=253 plac: 53 

Kajsa Paulson med Pergotes Dora 

A: 77 B: 84 C: 75 

Plac: 85 

Patrik Karlsson med 

Tyrannens Galna Grymma 

A: 91 B: 79 C: 73 

Plac: 72 

 

 



 

Mondioring 

Monica & Azzie Cat 2 

21 plats med 167,5 poäng 

Frida & Mackan Cat 3 

30 plats med 298 poäng 

 

Resultatlista ~ Draget 

Canicross 

Men’s, Veterans 1: 

2. Joakim Sahlsten/Krokasmedens Ådi Dag 1: 16:11:14 / Dag 2: 06:14:18 / Totalt: 
22:25:32  

Men’s, Veterans 2: 

2. Jonathan Berglund/Krokasmedens Äcko Dag 1: 16:36:53 / Dag 2: 06:23:89 / Totalt: 
23:00:42  



Women, Senior: 

10. Rebecka Petersson/Red Cherrys Saga Dag 1: 17:26:92 / Dag 2: 06:46:31 /Totalt: 
24:13:23 #10/20  

Women, Veterans 1: 

1. Elin Åström/Lindåkerns Brutus Dag 1: 16:26:54 / Dag 2: 06:23:30 / Totalt: 22:49:84  

Women, veteran 2: 

1. Eva Jakob/Storlurs Chili Dag 1: 21:45:08 / Dag 2: 08:33:60 / Totalt: 30:18:68  

Bikejoring 

Men’s, Veterans 2: 

3. Stefan Jacobsson Ölin/Krokasmedens Dag 1: Dixie 10:27:71 / Dag 2: 04:16:90 / Totalt: 
14:44:61  

Women, Veterans 2: 

1. Annika Berglund/Krokasmedens Flash Dag 1: 10:08:03 / Dag 2: 04:27:69 / Totalt: 
14:35:72  

2. Eva Jakob/Buzzkills Cayenne Dag 1: 10:31:52 / Dag 2: 04:59:49 / Totalt: 15:31:01  



Agility 

Kvallopp  

Hopp 1 

Kerstin Isaksson & Lumi (Blackneck's D'Stella) felfritt 5:e placering  

Sabina Berkeby & Arja (Vixelon Arja) felfritt plats 35  

Kerstin Isaksson & Rolex (El-Jo-Mi's Ruler Rolex) 15 fel plats 87 

Camilla Olofsson & Mondo (Holmåsa's Il Mio Mondo) Disk  

 

Agility 1  

Samtliga Disk  

 

Hopp 2 

Kerstin Isaksson & Rolex (El-Jo-Mi's Ruler Rolex) 27,33 fel plats 48 

Resterande disk  

 

Agility 2  

Kerstin Isaksson & Rolex (El-Jo-Mi's Ruler Rolex) 30 fel plats 63  

Resterande disk  

 

Laglopp  

Hoppklass  

Disk  

 

Agilityklass  

Disk  

 

Total placering lag: 31  

 



Final hoppklass  

Kerstin Isaksson & Lumi (Blackneck's D'Stella) felfritt 3:e plats  

Kerstin Isaksson & Rolex 10 fel plats 41 

 

Final agilityklass  

Kerstin Isaksson & Rolex (El-Jo-Mi's Ruler Rolex) 10 fel plats 22 

Kerstin Isaksson & Lumi (Blackneck's D'Stella) Disk  

 

Kombinerat resultat finalen:  

Kerstin Isaksson & Rolex (El-Jo-Mi's Ruler Rolex) plats 22  

Kerstin Isaksson & Lumi (Blackneck's D'Stella) plats 26 

 

Stort grattis Alla! 

AfBV har också ansökt om en IGP tävling i november i Växjö. Stort Tack till Anna som 
roddar med detta. Kul att våra medlemmar vill anordna tävlingar i rasklubbens namn!  

Vi har också tagit beslut på att starta en ” FMBB grupp” en grupp som ska jobba med 
organisation av laget, sponsring, marknadsföring och sammanhållning. Är du 
intresserad av att delta? Hör av dig , ju fler desto bättre.  

SBM  

Vi saknar arrangörer i Rallylydnad och Agility, skulle du kunna tänka dig arrangera? Hör 
av dig till våran sekreterare!  

RAS 

Utöver detta har också SBK hundhälsa hållits. Marianne, Sverker och Emmelie 
närvarade.   

Webbinariumet började med information kring hur värme påverkar våra hundar, och hur 
vi ska jobba för att hundarna inte ska drabbas av värmeslag. Värmeslag innebär ett 
medicinskt tillstånd där kroppstemperaturen är onormalt hög på grund av en obalans 
mellan värme och kylning. Värmeslag kan bland annat orsaka så att kroppens proteiner 
och celler förändras allvarligt. Till skillnad mot oss människor så mynnar inte hundarnas 
svettkörtlar ut genom huden vilket gör att de i stället svettas via andningen, dvs ” 
hässjar” , Temperaturen regleras därför via slemhinnor i nosen, munhålan och via 
tungan. Tecken på just värmeslag är att hunden blir törstig, försöker fly, blir orolig eller 



börjar gnälla eller klättra tex om den är instängd i en bil. Värmeslag för hunden innebär 
ett ångestladdat tillstånd. Kommer hunden snabbt till veterinär så utvecklas oftast inga 
skador på organen.  

Därefter diskuterades det kring säkerheten när vi arrangerar prov eller tävling och hur 
man bör tänka och förbereda sig genom att tex ha uppgifter till närmsta veterinär, ha 
tillgång till vatten, badbalja, hålla god hygien samt kanske till och med ställa in tävlingar 
när det är extremväder.  

Webinariet avslutades med genomgång av de data SBK samlat in kring en undersökning 
som tidigare gjorts kring våra hundar.  Man har undersökt hur mycket motion våra 
tävlingshundar får, jämfört skillnader på längd av uppvärmning, skaderisk i de olika 
grenarna samt skillnaden på skaderisk av olika raser.  

Våran variant Malinois ligger väldigt högt i risk att skada sig på tävling, vilket säkerligen 
hör ihop med att skyddet kan betraktas som en högrisk sport. Även bordercollie låg högt 
tillsammans med Agilityn. Intressant är att risken att få skador i agilityn kontra skyddet 
var lika högt, men uppvärmningstiden skiljde sig markant. Kanske något att följa upp.  

 

På dagens styrelsemöte gick vi också igenom hälsoenkäten som nu nästan är färdig att 
skickas. När den kommer ut få ni gärna dela den så den sprids. Vi kommer enbart sprida 
den digitalt. Den är lite ändrad från senaste gången där vi bland annat utvecklat frågan 
kring ljudrädsla då det finns flertalet olika, skottfasthet behöver nödvändigtvis inte 
betyda att hunden är orädd för raketer tex. Vi har också jobbat om frågan lite kring 
socialitet som ju också kan ses på olika vis. Och en översocial hund behöver ju 
nödvändigtvis inte vara helt trygg. Stort tack till Marion som fixar detta åt oss!  

Arbetet fortsätter med ras där Anneli varit väldigt behjälplig, det är vi tacksamma för. 
Utan engagerade medlemmar hade vi inte kunnat prioritera andra frågor så stort tack till 
Anneli!  

ÅBB 

Jag kan glädjande nog också informera om att ÅBB utmärkelsen till våra vinnare nu är 
utskickade! Vi ber om ursäkt att detta tagit tid men det är ett stort arbete som tar tid och 
vi ber våra vinnare att ha förståelse för detta. Är du intresserad att nästa år hjälpa till 
med ÅBB är du varmt välkommen att skriva till våran sekreterare. 

 

Avel 

Vi har undersökt medlemsantalet hos våra uppfödare och noterat att det är väldigt få 
uppfödare som är medlemmar i rasklubben. Vi är givetvis väldigt nyfikna på varför det är 
så och hur vi kan göra för att motivera dessa till att vara med och kunna påverka våran 



ras framtid, se till att sundheten och friskheten ökar och är med i de beslut och frågor vi 
får av SKK och SBK.  Vi kommer jobba fram några frågor vi hoppas på att de uppfödare 
som ej är medlemmar vill svara på.  

 

Postorder 

Vi har nu som ett led i ” ordning och reda” påbörjat en inventering av vad som finns hos 
AfBV. Målbilde2n är att sedan kunna öppna upp sidan för postorder igen, denne har legat 
nere sen väldigt länge och det är givetvis väldigt trist. Några av kläderna är just nu påväg 
till SBU där vi bland annat kommer att ha med oss våra jubileums tröjor.   

SBU 

 

Är du intresserad av att se massa belgare och belgarägare på samma plats så är du 
varmt välkommen 9 och 10 maj i Eskilstuna på vilsta sport hotell där årets svenska 
belgarutställning är.  

Varmt välkomna  

 

Styrelse 

 

Just nu stundar kongressen. Susanne har tillsammans med vår Revisor Mia gått igenom 
redovisning och Martin håller på med en ”FMBB policy”. Bettan och Marianne jobbar 
med bland annat RAS, Adam Ser över hemsidan och kontaktar webmaster och försöker 
gemensamt se hur den kan förenklas, Helena jobbar på att få in alla protokoll till 
Hemsidan, Marie jobbar med föreläsare till medlemsmöte och Emmelie försöker ha en 
överblick.  

Vi planerar för medlemsmöte och Tema. Skulle du vilja hålla en digital föreläsning för 
AfBV så hör gärna av dig!  

 

Utskick medlemsansvarig  

 

 

Hej! 
Rasklubben behöver hjälp av Dig som är medlem. 
Varje år anordnas rasmästerskap SBM och rasspecial SBU runt om i 



landet. 
Vi deltar även med rasmonter på Stockholms hundmässa och My Dog. 
 
Dessa arrangemang genomförs av ideella insatser av medlemmar. 
Det blir ofta att samma personer drar tungt lass för att det ska vara 
genomförbart och just nu behövs det hjälp framförallt med SBU. 
Vi är i dag en klubb med ca 500 medlemmar och vi är övertygade om att 
det finns många av er engagerade medlemmar som gärna vill vara med 
och bidra på dessa arrangemang.  
 
Man behöver inte vara ”proffs”  på att träna/tävla med hund, eftersom det 
alltid finns saker som just Du kan bidra med. 
Det är också ett ypperligt sätt att lära känna fler belgarvänner. 
 
Känner du att du vill vara med och jobba för vår underbara ras är du 
välkommen att höra av dig till mig så förmedlar jag kontakt med ansvarig 
person. 
 
Mvh 
Marianne Gustafsson 
Medlemsansvarig AfBV 

Medlem@afbv.se  

 
 
 

 

Nästa möte är den 29 maj, några dagar efter kongressen. Väl mött! Styrelsen AfBV 

 





Styrelsebladet april 2024 
Hej Alla belgarägare! Nu var det ett tag sedan styrelsebladet publicerats och detta beror 
helt enkelt på ett högt tryck på styrelsen, både i det privata och med vårt ideella arbete. 

Från Januari har vi jobbat hårt med landslaget och ÅBB. Vi satte ju en ny ”deadline” efter 
medlemmarnas önskemål på att sätta att maxdatum innan besked till laget ska ges. 
Utöver det hade vi rekordmånga ansökningar till ÅBB 83 stycken,  Så otroligt roligt! 

ÅBB har dragit ut på tiden, och i nuläget kan jag informera att diplom är färdigskrivna, 
plaketter är beställda och även ”finpapper” beställda men dessa har inte levererats 

ännu. 

Årsmöte 

Den 20 onde Mars hade vi digitalt årsmöte. Åke H ledde årsmötesförhandlingar på ett 
föredömligt sätt.  antalet deltagare var 24 stycken. Det som diskuterades mest var kring 

budgeten där bland annat SBU Skilde sig från planerad budget, SBU har både kostat mer 
än planerat samt dragit in mer pengar än planerat. Bra jobbat SBU gänget 2023!  

Revisorerna hade lite åsikter kring hur budgeten är skriven och hur redovisningen ser ut, 
och efter styrelsens förklaringar så gavs ansvarfrihet. Ekonomin är givetvis viktig att sköta 
och ”placera” i rätt fack och styrelsen tar med sig detta in i 2024 och planerar in ett möte 
med våra revisorer under våren för att placera i rätt staplar. Konstateras kan i alla fall att 
klubben har en mycket god ekonomi och vi har beslutat att satsa lite extra pengar under 

2024 då klubben firar 50 år! 

Vi hade också en diskussion med medlemmarna kring vårat sorgebarn lathunden. 
Denne har inte skötts och är väldigt tekniskt svår att förstå.  Vi kom fram till att styrelsen 

ska väga för och nackdelar kring lathunden gentemot ett öppet register, och styrelsen 
ser fördelar i båda.  Efter gårdagens styrelsemöte kom vi fram till att Styrelsen ska titta på 
lathunden och försöka förstå och lära sig denne. Det hade ju varit kanon, men det är ett 

väldigt svårt program och kan ta lite tid. I Lathunden kan man se tex antal startade 
hundar i olika grenar, längre föräldraled, ettor på hantering osv. Man har ett större 

register än vad man har på tex skk hunddata / avelsdata. 

Den nya styrelsen valdes in med följande medlemmar: 

Ordf Emmelie Karlsson rydell 

Vice Ordf Sverker Lindblad 

Kassör Susanne Källman petersson 

Sekreterare Helena Nygren 

Ledamöter: 

Elisabeth Johansson-Weber 
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Marie Jadner 

Adam Dissing 

Suppleanter: 

Amanda Lunden 

Marianne Gustavsson  (Ny) 

På gårdagens styrelsemöte diskuterade vi kring hantering av våra mejl och kontakt med 
våra medlemmar. Vi har inte riktigt en bra struktur där och måste bli bättre. Mejl får inte 

falla mellan stolarna och det måste bli mer tydligt kring vem som svarar på vad. Ja 
ordning och reda helt enkelt. Vi har skapat en typ av mejllista som vi ska prova att 

använda oss av där vi skriver datum på mejl och besvarande status. 

Diskussion pågår också kring om vi ska kalla till ett extra årsmöte, anledning till detta är 
för att det finns önskemål kring att vi ska gå med i Svenska dragsportsförbunden. För att 

få göra detta behövs ett extra årsmöte för att medlemmarna ska få ge sina åsikter.  
Vi kollar på möjligheter till detta men skulle också gärna vilja ha medlemmarnas  

åsikter i frågan. 

Vi har också beslutat att köpa in två flaggor till FMBB laget, det ska va snyggt o vara i 
TEAM SWEDEN! 

 

Laget är uttaget och FMBB börjar närma sig, vi har startat upp en grupp på facebook där 
man kan följa laget och deras resa. Detta år skickar vi totalt 21 stycken. 

Följ dom här : 

https://www.facebook.com/groups/432210565947342/ 

 

Den 26/3 hade vi ett extra styrelsemöte för att bland annat gå igenom lite släpande frågor 
kring bland annat fjolårets FMBB lag och brådskande ärenden. 

 

Vi har också försökt hitta arrangörer för SBM och detta har gått ganska bra. Alla grenar är 
inte spikade helt ännu men pågående.  Kvar att spika är agility, Rally, Skyddet, Freestyle, 

HTM , spår och patrull. Rally, skydd och agility har vi en pågående dialog om med 
förhoppningsvis arrangörer. Övriga grenar tar vi gärna förslag på. 

 

 

 

 



Planerade aktiviteter 

April 

Styrelsemöte 2 April 

Digital fika med Förbundstyrelsen 8/4 Sverker Deltar 

Arbetsmöte styrelsen 15 april – fokus på effektivitet 

SBK Hundhälsa digitalt 21 / 4 Emmelie och Sverker deltar 

FMBB 22–28/4 Heja TEAM SWEDEN! 

Maj 

SBU 9–10 /5 Eskilstuna 

Kongressen digitalt 25–26/5 Sverker och Emmelie deltar 

Prova på vallning 25–26/5 Örnsköldsvik 

 

Juni 

SBM Mondioring 8/6 Enköpings bk 

15-16/6 Skydds och Mondioringshelg med Sverker Lindblad och Jacob Fant. Eksjö BK 

September 

SBM SÖK 22/9 Vadstena 

SBM IGP 29/9 Tollarps BK 

Oktober 

SBM Barmarksdrag 18-20/10 Gävle 

SBM Lydnad 19/10 Söderköpings BK 

SBM specialsök 26/10 Östergötland 

Bifogar bilder på vårat fantastiska landslag ! 

Petra Andersson har gjort detsamma snygga bilder!  
Agilityn får glänsa nästa styrelseblad 

Huvudlagledare - Maria Fredin 

 

 

 

 



Mondioring : 

 

Class 3 

Frida Olsson med Cherberos Carma 

Class 2 

Monica Bergquist med Nydala Azzie 

Draget : 

Lagledare : Felicia Kvarnryd 

Cykel kvinna: 

Eva Jacob med Buzzkills Cayenne 

Annika Berglund med Krokasmedens Flash  
 

Cykel man : 

Stefan Jacobson Ölin med Krokasmedens Dixie 

 

Löpning kvinna : 

Elin Åström med Lindåkers Brutus 

Eva Jakob med Storlurs Chili 

Rebecka Pettersson med Red Cherry’s saga 

 

Löpning man : 

Jonathan Berglund med Krokasmedens Äcko 

Joakim Sahlsten med Krokasmedens Ådi 

 

Agility : 

Lagledare : Kerstin Isaksson 

Kerstin Isaksson med Blackneck's D'stella 

Sabina Berkeby med Vixelon Arja 

Camilla Olofsson med Holmåsa's Il Mio Mondo 

Kerstin Isaksson med El-Jo-Mi's Ruler Rolex 



 

Igp: Lagledare Patrik Karlsson och Peter Thalin 

Anna Lindelöf med Malinator’s fräsiga fräckis 

Anna Strömstedt￼med Ada Hegerberg Boca Bohemia 

Eva Jansson med Mallekrafts Neo 

Matilda Edblom med Civan Av Schwarz Engels 

Liza Hasselquist med Sparring’s Jasså 

Kajsa Paulson med Pergites Dora 

Patrik Karlsson 

 

Väl mött! Styrelsen AfBV 

 

 

 

 

 



Styrelsebladet 2 mars-april 2023 

Då har nya styrelsen haŌ siƩ första möte och eƩ nyƩ samarbete med nya styrelsemedlemmar har 
påbörjats.  
.  

Vi har under månaden försökt aƩ vara lite mer akƟva på nätet för aƩ få ut lite informaƟon om vilka 
det är som siƩer i nya styrelsen och även vad våra medlemmar önskar aƩ vi ska driva.  
Frågeställningarna var följande:  

Nu närmar det sig styrelsemöte och vi har börjat brainstorma kring vad man vill ha ut av sin rasklubb, 
och vad kan då vara bäƩre än aƩ få medlemmarnas åsikter och tankar?  

 ?Vad önskar du som belgarägare aƩ få ut av klubben ڽڼڻںڹڸ
  ?Vad önskar du som uppfödare få ut av klubben ڽڼڻںڹڸ
  ?Vilken informaƟon saknar du i nuläget ڽڼڻںڹڸ
  ?Vilka akƟviteter hade du önskat ڽڼڻںڹڸ
 ?Kan du själv tänka dig aƩ ha en hundpromenad, kurs, läger eller föreläsning ڽڼڻںڹڸ

Önskemål har kommit kring bland annat läger, kurser, föreläsningar, prova på dag, och tydlig 
informaƟon samt välkommen mejl är något av det som önskas. Tyvärr hann vi inte diskutera igenom 
dessa förslag deƩa möte. Ordförande har dock börjat med välkomstmejl så en önskan är uppfylld 
redan nu.  

Vill man så går det bra aƩ komma med yƩerligare förslag och önskemål, vi är allƟd öppna för aƩ ta 
upp nya frågor. 

Den senaste Ɵden har varit mycket jobb med just FMBB dvs belgar Vm. De har varit lite svåra aƩ nå 
och aƩ få informaƟon. Vi har en Facebook grupp som är länkad från vår Offentliga Facebook sida där 
man kan följa vårat fantasƟska landslag, bli gärna med där!  

Vi har åter igen lyŌ frågan med sbk när utbildning kring lathunden kan komma men har fåƩ 
informaƟonen aƩ det inte är något bestämt datum ännu då de håller på aƩ bygga om sidan. Lite 
tråkigt. 
En rolig sak dock är aƩ vi fåƩ en förfrågan från en student som vill göra siƩ examensarbete kring våra 
belgare och dess mentalitet. Vi har tackat ja Ɵll deƩa och tycker det är väldigt roligt aƩ han valt just 
oss!  

Svenska kennelklubben har också sänt ut förfrågan kring vår bedömning av aƩ juniorer och veteraner 
skall kunna plocka cerƟfikat på utställning. Vi har valt aƩ säga ja Ɵll veteran men nej Ɵll junior. 
Anledningen Ɵll det är aƩ vi noterat en viss stress för aƩ hinna plocka certen vilken inte gynnar 
hundarna, speciellt i en Ɵd där hormoner spirar.  

Vi har utöver eƩ styrelsemöte också haŌ eƩ så kallat arbetsmöte, där vi gåƩ igenom punkter som 
skall framföras på nästa möte. DeƩa för aƩ vara bäƩre förberedda i vissa frågor.  

Vi planerar också inför eƩ medlemsmöte med föreläsning och önskar förslag för vilket ämne ni skulle 
vara intresserade aƩ höra mer kring? Mejla gärna in förslag.  

Styrelsebladet 2    2023



 

 
Men det vikƟgaste av allt! Vårt svenska landslag har varit nere i Rumänien och kämpat!  
Två Vm guld fick vi med oss hem, helt fantasƟskt!  
 

 
 
Resultaten blev följande: 
 
Mond Cat 1 
 
Annie plac 6 med 167,5 p 
 
Mond Cat 2  
 
JeaneƩe plac 9 med 252 p 
 
Mond Cat 3 
 
Sara 17 placering 325 p 
 
Frida 32 plats 270 p  
 
Agility 
 
KersƟn plac 42 
 
Drag  



 

 
Andreas Schelin plac 1 
 
Jonathan Berglund plac 1 
 
Annika Berglund plac 5 
 
IGP 
 
Maria A 48 B 77  C 79 totalt 204 p 
 
Viorel A 87 B 87 C  82 totalt 255 p  
 
Anna A 30 B 83 C 80 totalt 193  
 
 
Nästa år går FMBB i Italien och då hoppas vi på många startande! Nya Kvalreglerna hiƩar du på 
hemsidan.  
 
Sbu , SBM i både lydnad , rally , mondioring mm närmar sig. Kom gärna och ƟƩa på dessa 
evenemang! ( även den infon finns på hemsidan.  
 
 
Sist men inte minst, stort tack Ɵll alla våra samarbetspartners Ɵll landslaget! Ni är guld värda och vi är 
stolta över aƩ ha med er under resan!  



 

 
 



Styrelsebladet  1  
Januari – februari 2023 

Då var vi inne på årets 2 månad och vi närmar oss årsmöte. Just nu är det full aktivitet med 
verksamhetsberättelse och andra förberedelser så som diplom till vinnarna av ÅBB , KORNING och 
tjänstehund.  

Landslaget fortsätter att jobba på med ett riktigt driv för att leta sponsorer, är du intresserad att vara 
med och sponsra så ligger det info längst ner i infobladet.  

Lite tråkiga nyheter har vi kring laget och det är att en person som varit kvalad enligt de svenska 
reglerna inte haft godkända poäng för fmbb. Det har alltså varit ett regelfel i våra kvalregler vi helt 
enkelt inte upptäckt. Detta är såklart jättetrists då det handlar om ett ekipage som absolut hade 
kunnat konkurrera.  
Ytterligare två har fått tacka nej av personliga själ och det är såklart också tråkigt. Men vi har alla ett 
liv vid sidan av hundarna så så blir det ibland och vi hoppas så klart de söker till nästa år igen. 
Emmelie och Sverker har nu ansvaret för laget och är dom behjälpliga men till nästa år hoppas vi att 
det ska finnas ansvariga kring detta så det inte ligger på styrelsen. Eftersökning på detta och flera 
arbetsgrupper är tänkta att komma.  

Susanne och Emmelie jobbar just nu med att få färdigt firmateckningen hos Nordea efter det 
konstituerande styrelsemötet. Det är lite enkelt förklarat visa krav man måste godkännas inför för att 
bevisa att vi är seriösa och inte har ”svarta pengar”. Detta görs varje år men det är anledningen till 
att kassarapporten är uppskjuten tills nästa möte.  

Budgeten för sbu och sbm är inte riktigt färdig än men Susanne har kontakt med Monah om detta. 
Det har visat sig att vårat Sbu krockar med en större utställning i Danmark, vi hoppas så klart alla 

belgareägare ändå prioriterar Sbu  
Vi har också valt att plocka bort kostnaderna för belgaren då vi tyvärr ännu inte hittat någon som är 
intresserad av att skriva den , är du intresserad får du hemskt gärna höra av dig till styrelsen!  

Skk har skickat ut en ansökan om vi vill skicka någon på CUA utbildning , är du intresserad av att i 
klubbens regi gå detta så hör av dig till Emmelielalala@hotmail.com 

Anmälan har också kommit till den årliga kongressen och där är tanken att vi ska skicka en person att 
representera oss.  

Jag tror att vi alla i styrelsen nu ser fram emot årsmötet och få in fler i styrelsen som vill arbeta för 
klubben och driva den framåt. Året som varit har fokus legat mycket på att lösa problem och saker 
som släpat, nu vill vi kunna börja på riktigt och det kommer vi förhoppningsvis kunna med en 
fullständig styrelse. 8 mars är nästa styrelsemöte och 22 mars är årsmötet. Hur du anmäler dig står 
info om  på hemsidan.  

Sponsra Sveriges lag till FMBB-VM 2023, Oradea Rumänien. 
Laget består av totalt 14 ekipage i följande grenar - 
IGP, Mondioring, Agility, Barmarksdrag i linlöpining samt med cykel. 
Är ert företag eller verksamhet intresserade av att exponeras tillsammans med landslaget, vid 
Världsmästerskapen för Belgiska Vallhundar? 
Det kommer att vara omkring 650 hundekipage från ca 40 nationer. 
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Sveriges landslag för Belgiska Vallhundar har under åren skördat fina framgångar på VM i dom olika 
grenarna. 
Sponsringsnivåer: 
Guld 10 000:- För den summan får ni 
• Ett inramat foto på laget i landslagsdräkt. 
• Omnämnande och logga i styrelsebladet som går ut till alla medlemmar i 
Afbv 
• Logga på hemsidan, FB-sidan med länk till ert företag/verksamhet. 
• Logga på landslagets overall. 
• Ensam rätt till logga på overallen i sitt segment. 
• # ́taggad (alla 14 st tävlande) inlägg från våra guldsponsorer under 2023 i 
tävlandes inlägg på Facebook (och andra sociala medier) som är relaterade till FMBB 2023. 
 
Silver 5000:- För den summan får ni 
• Ett inramat foto på laget i landslagsdräkt. 
• Omnämnande och logga i styrelsebladet som går ut till alla medlemmar i 
Afbv 
• Logga på hemsidan, FB-sidan med länk till ert företag/verksamhet. 
• Logga på landslagets overall. 
• Ni/Företaget tackas på hemsidan, FB-sidan Järn 500:- För den summan får ni 
• Logga på hemsidan, FB-sidan med länk till ert företag/verksamhet 
Vi hoppas att ni tar den här möjligheten att stötta vårat Svenska landslag. Betalning: postgiro PG 
600833-8 
Summan för den nivå ni har valt insättes på AFBV KONTO 
Märk med namn/företag samt FMBB VM 2023 
Guldsponsorer & Silversponsorer skickar sin logotyp som EPS fil, för att underlätta tryckning. 
I de fall ni som företag vill faktureras lämnar ni uppgifter till er kontakt eller till lagledningen för 
vidarebefordran. 
Afbv 
Att: 
Anna Lindelöf 
Öjaby skogsnäs 
355 93 Växjö anna@vomoghundemat.se 
0705593905 
Vi ser fram emot ett trevligt samarbete med er! 
 
 
/ Styrelsen AfBV  
 
 



Styrelsebladet dec-jan 2022 - 2023 

Hej alla medlemmar, då var vi redan inne i 2023. Styrelsebladet blev lite försenat denna gång på 

grund av att vi haft mycket att göra.  

MyDog i Göteborg är nu avklarat och det har fungerat bra tack vare alla er som ideellt hjälpt till i 

våran monter, ni är så viktiga för klubben. Styrelsens målsättning är att inom kort få i gång en grupp 

som är ansvarig för just utställning och allt som hör där kring för att få bra kompetens på den biten.  

Protokollen har nu börjat komma in på hemsidan vilket är skönt. Vi är inte riktigt i fas där ännu men 

vi börjar förstå det nya systemet ”reduca” som vi använder oss av.  

Ansökan till Årets Bästa Belgare är nu avslutad och vi har fått in otroliga 61 ansökningar, jätteroligt! 

ÅBB kommer dock inte offentliggöras riktigt ännu men resultaten är räknade och klara. När man 

ansöker är det viktigt att man skickar in korrekta resultat, annars blir dessa tyvärr ogiltiga. Det är 

bara en person som tar emot och registrerar och två som kontrollräknar, men det blir för mycket på 

styrelsens bord om all info inte finns med, och det är jättetråkigt om man missar sin utmärkelse på 

grund av detta.  Nu är de nya reglerna också klara, med undantag för agilityn som ska prövas på två 

olika håll för att bli så rättvist som möjligt. Vi har satt en tid till sista januari för besked.  

Som ni kanske sett har vi också gått ut med att vi nu önskar få in anmälningar kring korade hundar 

samt tjänstehundar för 2022. Mer att läsa om detta finns på hemsidan.  

Beslut har också kommit på att SBM i Spår kommer att genomförs den 17 Juni i Boxholm. 

Vi har nu också äntligen fått tillgång till medlemslistorna. Detta har varit ett problem sedan 

ordförande avgick, men nu har sbk godkänt en av våra styrelsemedlemmar så vi kan bocka av det 

problemet.  589 stycken medlemmar har vi just nu i våran rasklubb.  

Belgarutmaningen är nu i gång sedan den 1 januari och i gruppen finns 128 medlemmar. Så kul! 

Datum för årsmötet är också satt, det kommer att hållas digitalt onsdagen den 22 mars 2023 kl 

18:00.  Anmälan görs till sekr@afbv.se senast den 15 mars och motioner skall vara inlämnade senast 

den 31 januari. Valberedningen hade först stora problem att hitta lämpliga kandidater men efter 

massutskick på mejl har det kommit in jättemånga förslag vilket är roligt. Vi ber om ursäkt att 

valberedningens förslag varit försenat, men nu finns det i alla fall namn till alla poster.   

Den största nyheten sedan förra styrelsebladet är att Laget till FMBB i Rumänien nu är uttaget. Totalt 

är det 15 ekipage som kommer att representera det svenska landslaget för belgiska vallhundar.  

IGP 

Anna Lindelöf 

Maria Ivanova  

Viorel Scinteie 

Agility  

Kerstin Isaksson 

Bikegoring 

Eva Jakob 
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Andreas Schelin 

Magnus Karlsson  

Annika Berglund 

Canicross 

Eva Jakob 

Jonathan Berglund 

Mondioring 1  

Anna Karin Edström  

Mondioring 2  

Jeanette Wolltin 

Mondioring 3 

Frida Olsson 

Elin Björn  

Sara Fröse Köhler 

Styrelsen önskar er alla stort lycka till i Rumänien!  

Styrelsen AfBV  

 

 

 



Styrelsebladet nov/Dec‐22 

Då var vi inne i december redan! Sedan förra ”styrelsebladet” har vi hård jobbat med ett fåtal 

punkter.  

Det första är reglerna till Fmbb. Mötet i slutet med våra medlemmar gick jättebra. Det är roligt att 

vi har så många som engagerar sig och vill! Mötet resulterade i att alla regler utan för 

barmarksdraget nu är klubbade. Anledningen till detta är för att det finns två skilda förslag och 

därför har styrelsen beslutat att ta hjälp av två oberoende personer utanför AfBV i frågan för att ge 

sin syn på saken, detta för att ingen ska känna sig övertrampad. Vår vision med reglerna är att de 

skall vara tydliga, Rättvisa och ge Sverige ekipage med hög kvalite men också uppmuntra våra 

svenska belgarägare. På tal om Fmbb så vill vi skicka en påminnelse om att ansökan till Rumänien 

2023 skall vara gjord innan 31/12. Detta gäller också ÅBB (Årets bästa belgare). Nytt i reglerna är 

också att styrelsen satt krav på oss själva att resultaten skall vara räknade innan 14 januari för att 

våra ekipage skall få så mycket tid på sig som möjligt till förberedelse.  

Ett annat stort arbete har så klart varit Stockholmhundmässa vilken blivit avklarad nu i helgen. Det 

var verkligen ingen enkel uppgift men till slut blev det väldigt bra. Vi har tryckt upp nya muggar 

som såldes på mässan för 35 kronor. Jättefina! Och hade med bland annat ”boken om belgiska 

vallhundar”, vår raskompendie, fleeceflätor i de belgiska färgerna, västar med mera. Ett framtida 

arbete är att ta reda på vad våra medlemmar önskar ska finnas i vår webbshop.  

Mässan flöt på bra, Susanne hade fixat 5 kg godis som allt gick åt, många nyfikna frågor om vår ras. 

Många av de frågor man kan se på olika forum. Då detta var en diskussion på senaste 

styrelsemötet kring just ” hur vi skall sprida information kring att hitta rätt hund för valpköparen”. 

Vi insåg ganska snabbt att detta var ett stort arbete som kommer ta många timmar och beslutade 

att hålla det ämnet levande i vår interna grupp.  

Måste också tillägga att WOW vilka trevliga belgare vi har i Sverige. Klapphundarna var helt 

fantastiskt duktiga i montern! Stort tack för eran hjälp! Nu siktar vi mot MyDOG. ÄR DU 

intresserad av att hjälpa till där? Hör av dig till Emmelielalala@hotmail.com , vi uppskattar 

verkligen all hjälp vi kan få.  

SBK kommer också att anordna en utbildning kring lathunden under våren. Vi har anmält 4 stycken 

dit så vi kan lära oss ordentligt och få till statistik på vår ras och få ut den informationen till 

medlemmarna igen.  

Frågor har kommit kring protokoll. Vår målbild är att få ut dessa på hemsidan och vi arbetar på 

detta, Vi har börjat använda ett nytt program för digital signering, det är detta som gör att det tar 

en liten stund, dels måste vi lära oss och dels måste protokollen läggas in, men vi är på god väg och 

flera är redan signerad så det kommer. Tills vidare kan man alltid skicka till vår Sekreterare Helena 

så får man ut protokollen.  

Vi har inofficiellt en ”Lathund” vi jobbar med, som stöd för att pricka av arbeten som tar lite längre 

tid. I denna jobbar vi bland annat med att försöka hitta vad kriterierna är för att bli anmäld för 

oacceptabelt beteende, reglerna kring ÅBB, ansvara för rasmontrarna, kontrollera så information 

kommer till hemsidan, Hitta redaktör till belgaren, få igång lathunden med mera.  

Datum för årsmöte är spikat till 22 Mars 18:30 och kommer att gå digitalt.  

Styrelsen AfBV 
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Styrelsebladet okt/nov -22 

Hej alla medlemmar! Då belgaren tyvärr ligger på is på grund av avsaknad av ansvarig redaktör har 
styrelsen beslutat att försöka uppdatera lite mera på hemsida och facebook för att nå ut med 

information kring vad som händer i klubben. Är du intresserad av att göra belgaren? Mejla i så fall 
styrelsen ditt intresse, det hade uppskattats av både oss och av övriga medlemmar, det är vi säkra 

på.  

Vi har under oktober arbetat ganska intensivt med flera punkter. Då ordförande och en suppleant 
valde att lämna har det krävts ganska mycket efterforskningar i olika frågor och om jag får säga det 

själv har vi alla varit väldigt duktiga och tagit uppgifterna på allvar. Stora som små.  

En av de stora frågorna är kring regelrevideringen inför FMBB, Världsmästerskapen för belgiska 
vallhundar. Förslag har kommit in och vi har nu skrivit ner dom alla. Nästa steg blir ett digitalt möte 
i slutet av november. Är man intresserad av att deltaga på det så anmäler man sig till Sverker. Info 

finns på hemsidan.  

En annan fråga vi jobbat intensivt med är att ha monter på Stora Stockholm. Något som vi önskat 
skall finnas på både Stora Stockholm och på MyDog för att visa upp vår fina ras. Susanne, Emmelie 

och Helena har jobbat ganska intensivt med detta och även fått hjälp ifrån tidigare aktiva, vilket 
har varit väldigt tacksamt. Vi har fått erbjudande om hjälp med ”klapphundar” och bland annat 
beställt en ny banderoll. Susanne har fixat fram godis, kaffe med mera till de som erbjudit sin 
hjälp. Det är viktigt att ta hand om sina funktionärer! Anne (på grund av GDPR skriver vi inga 

efternamn) Har hjälpt till att skriva en jättefin folder som vi håller på att skicka till tryck, Amanda 
ska bara göra färdigt den sista ”touchen” innan den skickas.  

Vi har också lyckats hitta arrangörer till flertalet grenar inför SBM 2023 och det känns fantastiskt 
roligt! Mer info kring detta kommer. SBM lydnad, Rally med mera ligger redan information kring på 

hemsidan.  

Vi kommer också börja  publicera namn och gärna bild på hundar som tävlat och korats på vår 
facebook sida och inte bara hemsidan. Har man varit duktig ska det synas!  

Emmelie har tagit över ansvaret att få i gång informationen kring ”Lathunden” men detta arbeta 
har inte påbörjats ännu. Det kommer ta tid innan det är i ordning men planer på detta finns.  

Vi kommer också undersöka möjligheterna kring att anordna uppfödare MH och MT då detta finns 
som önskemål av medlemmarna.  

Vi har också tagit beslut på att lägga ut protokollen på hemsidan för att göra det mer lättillgängligt 
för våra medlemmar.  Öppenhet är en viktig faktor i en så stor klubb.  

Vi har också jobbat lite kring frågan ”hur ska vi få alla att känna sig inkluderade i rasklubben?” De 
tävlingsaktiva har ju både Å.B.B och kan lägga in sina resultat på hemsidan, men hur kan man 

inkludera de aktiva sällskapshundarna? Jo! Där har vi arbetat fram det vi kallar för 
”belgarutmaningen”. En liten ”att göra lista” anpassad för vad vi tycker är bland annat 

vardagslydnad. Mer info kring detta kommer runt årsskiftet.  

Det var lite av ett axplock vi jobbat med denna månad. Vill man ha mer utförlig information 
kommer man kunna läsa det i protokollen.  

Väl mött!  Styrelsen AfBV 
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